
 
Bestyrelsesmøde 15/11-2023 referat. 
 
Til stede: Hanne H, Hanne M, Klaus, Børge og Henning (referent).  
 

1. Referatet af det foregående bestyrelsesmøde blev godkendt. 
 
2. Snerydning. Forslag med rettelser blev godkendt og sendes ud til medlemmerne. 

 
3. Hjertestarter. Hanne M kontakter leverandøren med henblik på tilsyn. 
 
4. Ny belysning på fællesarealerne. Vi er glade for den nye belysning. Hanne H kontakter 

kommunen for at få ens lamper på vores fællesarealer. 
 

5. Gebyr. I forbindelse med et salg har vi fået henvendelse fra en ejendomsmægler om 
afgivelse af diverse oplysninger vedr. foreningen. Vi har ikke opkrævet gebyr for dette 
arbejde, men det agter vi at gøre fremover formodentlig i størrelsesordenen kr. 1500. 

 
6. Rotter. Vi opfordrer alle til at være opmærksomme på forekomst af rotter og i givet fald 

anmelde det til kommunen. 
 

7. Fællesarealerne. Foreningens overtagelse er sket uden problemer. 
 
8. Ordinær Generalforsamling afholdes den 22. februar 2024. 
 
9. Eventuelt. Hanne M fortalte, at der fortsat er problemer med afhentning af affald. 

 
10. Næste møde er d. 15/1 – 2024 kl. 19.00 hos Henning. 


